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REFERAT 

 
Saksnr. Sakstittel 

1.  Info fra rektor 
Informasjonssak v/ Pål Berg Halvorsen 

Oppfølgingssaker: 

1. Status Amfi 

Bergen vann har godkjent byggeprosjektet og det er sendt en rammesøknad. 
Søknaden har en potensiell saksbehandlingstid på 12 uker. Manglende 
godkjenning fra Bergen vann har vært den største utfordringen og det er grunn 
til å tro at prosjektet nå vil bli gjennomført. Det er ikke realistisk å se for seg 
oppstart før godt ut på høsten 2024.   
 

2. Status uteområde – mye nedfallsstein og rot på bakplassen       
FAU ønsker at skoleplassen blir kostet og holdt i stand. Rektor informerte om at 
vaktmester er i gang med å koste områder der kostebilen ikke kommer til. 
Kommunens kostebil vil koste skoleplassen før 17. mai.   
 

3. Status gangvei      
Sperrer på oppsiden av skolen mot Rekdalsveien ble fjernet for to år siden. Nå 
er det åpent og det er mulig å kjøre gjennom og inn på skoleplassen med f. eks 
mopeder.  
        

            Rektor har vært i kontakt med kommunen som har sett på gamle dokument for                 
            å finne ut hva som er lovet satt opp som erstatning for det som er fjernet. Det 
            kom innspill om at sikkerheten på skoleplassen må tas i vare, men at det    
            samtidig må være mulig å passere eventuelle sperrer med barnevogn og sykkel.  

 

4. Bidrag fra FAU – status 

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 18. mars 2024 kl. 19.00 – 20.30 Sted: TBA 

Møteleder: Torunn Rosenberg Aulie Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 
2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Valgerdur Aspelund  
3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 
4. trinn (3 rom): Karina Eltvik,  
5. trinn (3 rom):  
6. trinn (2 rom):  
7. trinn (3 rom): Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 
Rektor Pål Berg Halvorsen 

Meldt forfall: Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort,  Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen,  
Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth,  Kristine Eidesen,  
Hallgrim Hals, Solveig W Eriksen 

Innkalte vara: Valgerdur Aspelund (2. trinn) 



            
  

 
 

            
           

 
 

Saksnr. Sakstittel 

             SFO ønsker å kjøpe inn flere leker for pengene fra FAU. SFO kjøper inn og    
             rektor lager faktura til FAU som betaler ut. Elevrådet har fått bestemme hva   
             pengene til skolen skal brukes på. Forslaget fra elevrådet er å kjøpe inn    
             håndballmål som tåler å stå ute. Målene skal stå i ballbingen. Rektor   
             undersøker priser på håndballmål samt avklarer med EBE som stiller krav til          
             sikkerhet når noe skal settes opp og anvendes på kommunalt område.  
             Rektor kjøper inn og lager faktura til FAU som betaler ut.  

 

5. Elevtall de neste årene 

Pr. nå er det 410 elever på Fjellsdalen. Ut fra en oversikt på bostedsadresser er det også 
410 elever på Fjellsdalen neste skoleår. Rektor har mottatt flere søknader fra elever 
som ønsker å gå på Fjellsdalen selv om dette ikke er deres nærskole. Rektor har avslått 
søknadene da normalkapasiteten til skolen er på 400 elever. Helseverngodkjenningen 
ble sist sett på i 2022. Helseverngodkjenningen er slik at skolen ikke han ha mer enn 
415 elever over en periode på et år. Elevtallet på Fjellsdalen er forventet å øke og 
skolen vil mangle klasserom 1-2 år frem i tid.  

 

6. Kvalitetsoppfølging 

Elevmedvirkning er tema i Bergen kommune sin kvalitetsutviklingsplan «Sammen for 
kvalitet, læring og medvirkning». FAU har en rolle i kvalitetsutviklingsmøtet for 
Fjellsdalen skole sammen med bl.a. elevrådet. Skolen formulerer et oppdrag til FAU 
som skal svares ut på møtet. Oppdraget til FAU er: «Hvordan er elevmedvirkning på 
Fjellsdalen synlig for foreldre». Skolen har utarbeidet et forslag til en forms som FAU 
kan sende ut til alle foresatte for å innhente deres vurderinger. Rektor orienterte om 
forslaget samt understreket at FAU står fritt til å velge hvordan oppdraget skal svares 
ut.  

7. Økonomi  

Rektor orienterte kort om at også Fjellsdalen blir rammet av kuttet som Bergen 
kommune skal gjøre på 120 millioner kroner. Det kom konkrete spørsmål til rektor om 
skidagen til 7. trinn ville bli rammet. Det har vært vanlig at FAU har betalt for skikort 
på skidagen for hele 7. trinn. Det er ikke tatt en beslutning om skidagen blir 
gjennomført. FAU ønsker at rektor går i dialog dersom det er snakk om kostander som 
FAU kan vurdere å betale, f. eks buss. Innspill i møtet om at det er viktig at også de 
eldste elevene får felles opplevelser utenom skolen. Dersom det ikke blir skidag må 
FAU vurdere om de kan støtte et annet arrangement for 7. trinn.  

2.  Økonomi 
Informasjonssak v/ Linda 

FAU har forlenget bindingsavtalen på beløpet som står på sparekonto.  

På discoen i mars kom det inn ca 35 000 kroner, men da er ikke utgiftene trukket fra.  
  



            
  

 
 

            
           

 
 

3.  Evaluering Disco  
v/ alle 
 
Basert på billettsalget var det godt oppmøte alle tre kveldene. Positive tilbakemeldinger fra de 
som deltok fra FAU. Det ble spesielt kommentert at det også var engasjerte foreldrevakter som 
bidrog positivt til å gjennomføre arrangementa.  
 
Læringspunkt/ punkt til oppfølging 

• Annonsering. FAU må sende datoer og informasjon til rektor i god tid slik at han kan 
sende ut til alle på skolen via Vigilo.  

• Innkjøp. Vi må ha godteposer til alle kveldene. Det er behov for en oversikt/ liste på 
hva man trenger av utvalg og antall til de ulike kveldene. Innkjøpsansvarlige utarbeider 
en slik oversikt på bakgrunn av erfaringene fra innkjøp nå i mars.  

• Erfaringen er at det går fint å sette foreldrevakter til å pakke godteposer før 
arrangementet starter. Det er ikke nødvendig å gjøre dette på en egen kveld.  

• Innstramming på rutiner i tilfelle brann fungerte fint. Det er veldig nyttig at rollene ved 
en eventuell brann står på de gule lappene.  

• Det har fungert fint å ha en egen økonomi/kasseansvarlig hver kveld. Dette videreføres 
slik at kasserer ikke trenger å delta alle kvelder.  

• Det er behov for å rydde på lageret for å få bedre oversikt og sortert varer etter dato. 
Vurdere om det er behov for å få inn et skap til. Dette punktet følges opp på neste 
møte.  

 
 

4.  Foreldrekveld 
Informasjonssak v/ Eva og Kristine 

Blir gjennomført torsdag 11. april kl. 1800-1930 i Bønes arena sammen med FAU på Bønes 
skole. Foredrag om nettvett og seksuelle overgrep med Line Sortland og Helene Nordhagen 
Vabø fra Vest politidistrikt. Eva og Kristine tar initiativ til et ekstramøte dersom det er behov 
for planlegging rundt gjennomføringen, rigging/ rydding.  

5.  Informasjonskanaler fra FAU til foreldrerådet 
Diskusjonssak v/ alle 

Saksgrunnlag:  

Det ble en glipp rundt informasjon om vårens sokkedans. Det ble informert på 
facebookgruppene til trinnene samt sendt ut på Vigilo fra rektor. Det var kun læreplaner for 1. 
og 2. trinn som inkluderte informasjon om sokkedans/disco.  

 

I etterkant av vårens disko har rektor tilbudt FAU å formidle informasjon om disko til 
foreldrerådet fremover via felles utsending på Vigilo. FAU har drøftet om det er aktuelt å 
vurdere andre måter å informere på i tillegg for å sikre at informasjonen kommer ut til alle.   
 
Konklusjon:  

FAU har drøftet saken og besluttet at FAU sine kommunikasjonskanaler er fb-grupper på de 
ulike trinnene og å sende informasjon til rektor som sender ut på Vigilo.  

FAU sine referat skal ligge tilgjengelig på skolens nettsider og arrangement i regi av FAU vil 
også fremkomme i disse. 

 



            
  

 
 

            
           

 
 

6.  Kvalitetsoppfølging 
v/ alle 

Hvem kan holde i dette og delta på oppfølgingsmøtet med skolen? 

Det er vanskelig for noen å binde seg til deltagelse da datoen for kvalitetsoppfølgingsmøte ikke 
er fastsatt og møtet skal gjennomføres på dagtid. Rektor antydet at møtet vil bli gjennomført i 
slutten av april. Ulike innretninger på FAU sitt bidrag på møtet ble drøftet, m.a. å se nærmere 
på hva elevene selv sier om elevmedvirkning i elevundersøkelsen. Pga. kort tid ble det besluttet 
at en liten gruppe ser på innledningen til forms-undersøkelsen som FAU har fått tilsendt som 
forslag fra skolen. I innledningen må det komme tydelig frem hva undersøkelsen skal inngå i 
og hvorfor det er FAU som sender den ut. Sentrale begrep må forklares i innledningen.  

7.  Eventuelt 
v/ alle 
Det var ingen saker til eventuelt.  
 

 Godkjenning av referatet 
 
Referatet er godkjent på Spond 12. april. 
 
Signatur:  
 

 


